
MØTEREFERAT
Møtetype: Styremøte

Møtetidspunkt: 03.11.2022

Sted: Bugården Ishall

Referent: Espen Gade

Tilstede
Navn Tittel E-post / telefon

Erik Rodhe Leder leder@sandefjordpenguins.no

Henning Fevang Nestleder okonomi@sandefjordpenguins.no

Fredrik Jernberg Sportslig leder sportsligleder@sandefjordpenguins.no

Siri Sanna Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no

Espen Gade Styremedlem styret@sandefjordpenguins.no

Jarle Svendsen Valgkomiteen

Ikke tilstede

Kristian Aagaard Styremedlem Kristian.aagaard@me.com

Charlotte Bergh Styremedlem Aec.bergh@gmail.com

mailto:Kristian.aagaard@me.com
mailto:Aec.bergh@gmail.com


POST SAK Ansv. / Frist
1 Agenda

1. Valgkomiteen har kommet med innspill på hvordan ting
har blitt håndtert.
Forklarende e-post er innkommet som setter ting i et
annet perspektiv.
Se separat e-post fra Jarle.Valgkomité: innspill fra
valgkomité om at samtlige medlemmer i valgkomiteen
ønsker fratre.
Styret til neste år? Sportslig leder samt leder ønsker ikke å
bli med videre.

2. Ny hjemmeside. Informasjonsfløde på den, hvem,
hvordan?

3. Sportslig leder: vad er nytt? Nytt fra lagen? Ny info som
bør informeres styret?

4. Valgkomité: innspill fra valgkomité om at samtlige
medlemmer i valgkomiteen ønsker fratre.

5. Styret til neste år? Sportslig leder samt leder ønsker ikke å
bli med videre.

6. Stålis webshop.
Espen og Charlotte har startet en butikk på nett som
selger div hockey ting. Orientering/ prat rundt dette. Det
har stilles noen ?? Ved dette. Vi reder ut og diskuterer
dette. Henning tar frem viss mulig salg i kiosken av tejp for
å se omsetning klubben har på salg.

7. Økonomi: Henning viser/forteller økonomisk status.
Balansen. Forventede utgifter ut året. Inntekter.

8. Bambusa sokkesalg: vi forpliktet oss till 2 runder med
sokkesalg og runde 2 starter denne uken. Promoteres ut
til lagen. Vi halverte antallet denne gang. Vi får levere
tilbake det vi ikke selger. Flott julegave.

9. Nye saker?

Innkallelse: Godkjent.



1 Saker fra valgkomiteen
Erik kaller inn til møte for lagledere og trenere. Møtets hensikt er
å finne kandidater og forslag til nye styremedlemmer/verv og nye
medlemmer i valgkomiteen, samt forslag til vei videre. Møtet skal
holdes fortest mulig, og før jul. Møtet tar også for seg roller,
fordeling av oppgaver/ansvar.

Forslag fra valgkomiteen for å avlaste styret (spesielt daglig leder,
sportslig leder) er å fordele ansvar nedover på respektive lag.
Lagledere må ta mer ansvar for lisens og oppfølging av kontigent.

Dame Gruppe (innspill av Petter B.). Se interesset for dette. Kan
Charlotte være interessert i å se om det er interesse for en
damegruppe som møtes for sosialt samvær i hallen.

2 Ny hjemmeside

Informasjonsflyt på den, hvem, hvordan?
Espen er ansvarlig på å holde den oppdatert. Facebook styres av
Espen. Kampoversikt ligger på web/Tvn i Entren (må oppdateres
manuelt inntil videre, Espen ser på mulighet for å hente inn via
api fra min idrett). Andre forslag til tv-skjerm er aktuelle nyheter,
neste kamp, sponsorer.

Info ut til alle: Send bilder/innhold til Espen for oppdatering av
hjemmeside samt facebook.
Espen.gade@gmail.com

3 Sportslig leder: vad er nytt?

Politiattester må inn for respektive lag. Lagleder, Trener,
Materialforvalter.

Ønsker om at trenere skal gå videre med kursing.
Bruke de ressurser som vi har i klubben bedre. Alexander Fasth,
Henning, Fredrik Jernberg.

Lag Neste Sesong:
Hvordan blir det neste år. U13 blir U15. Deler de laget?
Start planlegging nå, involvér trenere og lagledere på u13, og
u12.

Espen G har oversikt på hvor mange vi har på respektive alder.
Hva tenker Espen N og Bjørn Anders om neste år?

34 Valgkomiteeni

Valgkomiteen fylles på med nye deltagere frem til årsmötet. Atle
Christian Bakke har takket ja.

mailto:Espen.gade@gmail.com


5 Nye verv
Fredrik Jernberg kan tenke seg å ta verv som driftsansvarlig
neste år. Kandidater til vervet foreslås på møtet.

6 Stålis Hockeyshop
Espen og Charlotte har startet nettbutikk. Konkurrerer ikke mot
kiosken mtp gjeldende salg.

7 Økonomi Januar (Covid)
ca 440.000 + på konto. Det som gjenstår ut året er 2 fakturaer på
hallleie. 46.000 per måned. 64.440 fra 15 okt till 2 november

8 Bambusadugnadkter
Dele opp per lag. Levering. 1 per spiller. Utlevert. Fölge opp på
retur. Espen holder i dette. Siri
Bidrar.

9 Diverseig

Nökkelkort
Få fler Nökkelkort å fungere. ! Erik. Sikkerhetsmöte.

Takk for godt møte!
Sandefjord 03.11.2021

Erik Rodhe

Styrets Leder


